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Gemeente Boxtel 
T.a.v. Wethouder Van Erp en ambtelijke ondersteuning 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
Boxtel, 2 november 2007 
 
Betreft : verkeerssituatie oversteek Huize Providentia/Liempdseweg 
 
 
Geachte heer Van Erp, 
 
Graag vraagt onze fractie uw aandacht voor het volgende. 
 
Wij hebben vanuit verschillende mensen vragen en opmerkingen gekregen over de 
verkeerssituatie ter hoogte bij Huize Providentia, links af naar de Liempdseweg. 
 
Gevaarlijke verkeerssituatie 
Voor met name schoolgaande kinderen die 's middags naar Liempde terugfietsen is de 
oversteek bij Huize Providentia links af naar de Liempdseweg gevaarlijk.  
 
Dat komt omdat de weg daar smal is en automobilisten op de Eindhovenseweg zich op dat 
punt niet aan de 50 km snelheid houden (de flitskast staat een stukje verder) en te hard 
rijden, de kinderen met de fiets een haakse bocht van 90 graden moeten maken en achter 
over hun schouder moeten kijken.  
 
Het wordt steeds drukker op de Eindhovenseweg en met het nieuwe plan Princenlant zal het 
alleen nog maar drukker worden. Vanaf vorig jaar zijn er volgens onze informatie 2 
mensen  aangereden en hebben ook een aantal bijna-ongelukken plaatsgevonden. Recent 
nog hebben wij contact gehad met een verontruste moeder wiens dochter geluk heeft gehad, 
omdat een auto op het laatste moment kon uitwijken.  
 
Wij willen daar de volgende ambtelijke vragen over stellen: 

1. Is de beschreven verkeerssituatie u bekend en met name ook de gevaarlijke 
situaties die de afgelopen tijd aan de orde zijn geweest? 

2. Hoeveel ongelukken op het betreffende verkeersknelpunt zijn er bij de Gemeente 
bekend? 

3. Welke maatregelen heeft de Gemeente al genomen om gevaarlijke situaties op 
het betreffende verkeersknelpunt te vermijden? 

4. Zo nee, bent u bereidt de verkeersveiligheid ten behoeve van het betreffende punt 
te onderzoeken en adequate verkeersmaatregelen te treffen? 

 
Ervan uitgaande u met dit schrijven voldoende en naar behoren te hebben geïnformeerd en 
met belangstelling in afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


